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在线阅读本书

Some parents make it look so easy. They are eternally calm, have great relationships
with their kids, and seem to have parenting down to a fine art. But is this really
possible? How do they do it? Have you ever wondered what makes them so good?
These parents do many things right but have one thing in common. They know The
Rules of Parenting. The set of golden behaviours that help you to help your kids look
after themselves, enjoy life, be caring and kind, and help you to enjoy the whole
experience too. The Rules of Parenting is the reassuring support that thousands have
been searching for. You dont have to be a perfect parent, and you dont have to have
perfect children; this book will tell you why. Templars simple rules will reveal the small
things that you can do to make a big difference; the behaviours, the motivations, the
ways of thinking that will help you through both the early and later years of parenting.
None of them guarantee success, but they all increase your chances of bringing up
happy, healthy children. And they will all show you how to remain sane, keep your
sense of humour and be a great parent; after all, its an important job to get right. The
Rules of Parenting puts everything in perspective and you in control. A simple set of
principles and behaviours that will guide you smoothly through the challenge of being
a parent.
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评论

作为给宝宝的英语启蒙读物每天朗读两篇，看下来感觉废话太多，不停地列举，当然这
种书籍大约就是要这么写的。有一些启发。比如不要试图和你的孩子做最好的朋友，那
是一件可悲的事情（哈哈哈，很多人还引以为豪）。还有就是无尽的理解与包容对建立
子女的信心很重要。

-----------------------------
the way to parenting

-----------------------------
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书评

rule3中作者提到了普遍父母都会有的一个情况就是:攀比心理。
作者一开始就提到他以前就特别嫉妒别人家孩子的父亲可以跟儿子一起踢足球，但他自
己却做不到，因为他实在不擅长这项运动。甚至他felt slightly guilty that
他做不到这些。 很多父母看到别人孩子的父母能够帮还做...  

-----------------------------
凡是做家长有一些年数的，孩子有不是太大的，是不是都使用过“贿赂”孩子的方法来
让孩子变得更听话懂事一些呢？有很多人觉得，家长用物质和金钱来贿赂孩子的方法是
不可行的。 在此作者持有不同的观点。
首先我们来define一下到底什么才叫坏的贿赂：假设你的孩子行为很糟糕，...  

-----------------------------
01/10/2010 RULE24 KNOW THE VALUE OF BOUNDARIES 今天我们进入了“everyday
rules”.在我们童年的时候，应该都会对一些十分调皮的野孩子印象深刻，甚至我们成
长为成人，看到周遭朋友同事的孩子，有一些孩子缺乏管教，性情很野，像脱了缰的野
马，到处闯祸。我们来回想一下这些...  

-----------------------------
作者Richard
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Templar是一个特别喜欢总结rule的作家，他的很多书都是关于某方面rule的总结。譬
如rule of life啦，rule of money啦，rule of
wealth啦。我读的这本也是他诸多"rule"中的一本。关于教养孩童的法则。一边学学如
何教养，一边学学英文，也是很不错的。 作者开篇就告...  
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